
Referat skolebestyrelsesmøde d. 31. 5 2023 

 

Nyt fra skolen 

• Der er gang i ansættelser på de to nye ledere. 

• Vi har haft 6. årgang på lejrtur og 2. og 3. årgang koloni. I fremtiden går vi efter at alle elever 

kommer på 3 lejrture i løbet af et skoleforløb. 

• Prøverne er i fuld gang og stemningen på skolen er god. 

 

Mobilpolitikken. 

• Sonja gennemgår reviderede mobilpolitik. 

• Ændringerne har været på et afdelingsmøde, hvor alle medarbejdere bakker op. 

Indspark fra bestyrelsen. 

• Bør indsatsen omkring digital dannelse laves som et princip i skolebestyrelsen? 

• Udsatte børn er lettere at hjælpe ind i det sociale, når mobilpolitikken. 

• 0.-3. årgang i stedet for 0.-2. årgang. 

Vi vedtager at den reviderede mobilpolitik træder i kraft d. 1. 8. 23. Den skal dog lige omkring afdelingerne 

igen, inden den sendes ud til alle forældre. 

 

Trivselsarbejdet. 

• Sonja gennemgår data. Det præsenteres hvordan der arbejdes med trivsel, og hvad der er 

udviklingsområder næste skoleår 

• Punktet sættes på igen, hvor formålet bliver at tale om, hvordan man som bestyrelse kan støtte op 

om trivselsarbejdet. 

 

Evt. 

- Marie spørger, hvordan man oplever skolehjemsamtalerne – der deles forskellige oplevelser. 

 

 

 


